
Notulen ALV vv SJC d.d. 26 november 2024 opgesteld door de secretaris: Jan Mesker  

1. Opening:                                                                                                                                                             

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 en heet de leden en de ereleden:  Jeanette Wijnands, 

Herman Meijvogel, Willem Braun en  Joop van Abswoude van harte welkom. Gevraagd wordt om de 

presentielijst te tekenen.  

In het afgelopen half jaar is lid en sponsor Ben Zonneveld veel te jong overleden. Er wordt 1 minuut 

stilte gehouden ter nagedachtenis aan Ben. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld met dertien punten. 

2. Ingekomen en verzonden stukken: 

Er is een ingekomen stuk ontvangen van Koen Steenvoorden. De kwestie van Koen wordt direct 

besproken. Koen is van mening dat er een ongelijkheid is tussen selectie jeugdteams en de lagere 

jeugd. Het bestuur geeft aan dat er geen ongelijkheid is. Koen is zelf leider en trainer. Veel selectie 

teams hebben een betaalde trainer en Koen staat vrijwillig op het trainingsveld. Hij vindt dat hij dus 

minder terug ziet van zijn contributie t.o.v. ouders wiens kinderen in een selectie team zitten. 

Afgesproken wordt er met Koen om in een persoonlijk gesprek met de voorzitter en penningmeester 

de uitgaven van de gehele jeugdafdeling te belichten, zodat het een en ander duidelijk gemaakt kan 

worden aan Koen. Emil Weijers geeft nog aan om selectie teams meer contributie te laten betalen, 

maar dit is niet iets wat het bestuur voor ogen heeft.  

3. Mededelingen:                                                                                                                                                      

Er zijn afmeldingen ontvangen van Gijs Hoogeveen,  Sjaak Verkade, Roy Hermans en Lennart v.d. 

Wilk. 

4. Notulen Algemene Ledenvergadering 26 juni 2024:                                                                                  

De notulen zijn voorafgaand aan de jaarvergadering gepubliceerd op de website. De notulen worden 

pagina voor pagina doorgenomen en ongewijzigd vastgesteld met dank aan de secretaris.  

5. Jaarverslag van de secretaris over het seizoen 2023/2024:                                                                       

Het jaarverslag was voor aanvang van de vergadering op de website geplaatst, zodat een ieder dit tot 

zich kon nemen. Tijdens de vergadering werd het jaarverslag ongewijzigd vastgesteld.                                                                                                                                             

6. Financieel jaarverslag penningmeester 2023/2024:                                                                                                                                     

Erwin Hiep legt aan de hand van sheets via het grote beeldscherm de inkomsten en uitgaven van de 

vereniging over het seizoen 2023/2024 uit. Er is een mooi positief saldo gerealiseerd, maar de 

penningmeester waarschuwt voor te veel euforie. De kosten van licht en elektra zijn nog steeds niet 

zuiver. Daar kan nog een navordering komen. De baten zijn hoger door de opleidingskosten 

vergoeding van een speler, die bij Feyenoord een contract heeft getekend en een hogere opbrengst 

van de konijnenveiling. De begrootte kosten van jeugdopleidingen zijn lager, omdat de KNVB geen 

mogelijkheden had om trainerscursussen te geven bij gebrek aan opleiders.  Vraag vanuit de zaal is: 

Hoeveel zonnepanelen liggen er op het dak?  Kees Wassenaar geeft aan dat dit er 360 zijn. Ook 

wordt er nog een vraag gesteld wat er met de fooienpot gebeurd? Erwin geeft aan dat de fooienpot 

(aangevuld met het statiegeld van de Petflesjes) deels de kosten van het kaderfeest financiert. 

 

 

 



7. Verslag van de kascommissie:                                                                                                                        

De kascommissie  bestaande uit Nico van Schie en Gijs Hoogeveen (deze is niet aanwezig i.v.m. 

privéomstandigheden) doen verslag van de controle van de financiële administratie van de 

vereniging over het seizoen 2023/2024. Zij hebben geen onvolkomenheden gezien en de boeken 

zagen er verzorgd en duidelijk uit. Derhalve wordt de vergadering verzocht om decharge te verlenen 

aan de penningmeester. Dit werd met een applaus opgevolgd door de vergadering.  

8. Verkiezing kascommissie en vervangend lid:                                                                                          

Nico van Schie wil het komende seizoen voor een tweede maal deel uitmaken van de kascommissie, 

maar voor Gijs Hoogeveen was het de tweede maal en kan dus voor het komende seizoen 2024/2025 

geen lid meer zijn van de kascommissie. De voorzitter vraagt aan de vergadering of er iemand is om 

Nico van Schie ter zijde te staan, maar er komen vanuit de vergadering geen gegadigden. Het bestuur 

gaat zelf op zoek naar een tweede kascommissielid. 

9. Ontwikkeling accommodatie:                                                                                                                    

Kees Wassenaar geeft aan dat er langs het speeltuintje op het terras het grit wordt vervangen door 

kunstgras. Verder zal door de vrijwillige onderhoudsgroep de container,  waarin de ballen liggen 

opgeslagen, worden geïsoleerd en bekleed met het zelfde hout als het complex is uitgevoerd. De 

klimaatinstallatie moet op 21 december 2024 normaal moeten functioneren. 

Hans Bierman: Is het niet verstandiger om een hele nieuwe installatie aan te schaffen door de 

gemeente?  Kees: Nee, dat kan niet, maar een ander bedrijf gaat de installatie verder onderzoeken 

en aansluiten. 

10. Aanpassing van het bestuur:                                                                                                               

Richard Verell treedt af en wordt tijdelijk waargenomen door Lennart v.d. Wilk. Richard wordt door 

de voorzitter met mooie worden toegesproken en krijgt de speld “Lid van verdiensten” opgespeld 

onder luid applaus. Richard spreekt zelf de vergadering ook nog even toe en geeft aan dat hij voor de 

vereniging altijd hand en spandiensten zal blijven doen. 

Roy Hermans heeft bij het bestuur aangegeven dat hij aanblijft als bestuurslid verenigingszaken tot 

de ALV van juni 2025. Hij wil Bart v.d. Weijden de komende tijd inwerken, zodat Bart de functie van 

Roy in juni 2025 kan overnemen. 

De vergadering gaat akkoord met de tijdelijke aanpassingen binnen het bestuur. 

11. Aanpassingen van de statuten en het huishoudelijk reglement:                                                              

De wijzigingen van beide documenten zijn voorafgaand aan deze jaarvergadering op de website 

gepubliceerd. De wijzigingen van het huishoudelijk reglement en van de statuten worden tijdens de 

vergadering vastgesteld met ingang van 26 november 2024. 

12. Rondvraag:                                                                                                                                                                      

- Jeanette Wijnands: Vraagt waarom sommige jeugdteams in andere kleuren spelen dan ons mooie 

zwart/wit? Rob: Dit is niet toegestaan. Er is een uitzondering als de tegenstander een vergelijkbaar 

shirt aan heeft. Het bestuur zal hier zeker op toezien. Jan Mesker geeft aan dat de scheidsrechters 

niet mogen beginnen wanneer een jeugdteam zonder opgave van reden niet in het zwart/wit spelen. 

- Jeanette Wijnands: Zijn er sluitingstijden voor de kantine? Bart v.d. Weijden geeft aan dat er met 

een bepaalde kantineploeg grenzen waren overschreden. Dit was een incident en er is met de 

bewuste kantineploeg gesproken. Rob geeft aan dat het bestuur uiteindelijk verantwoordelijk is voor 

de sluiting. 



Jeanette Wijnands: Zag dat spelertjes van 10 jaar oud tegen fietsen trapte, die tegen geparkeerde 

auto’s aanvielen. Rob geeft aan dat om te bestraffen namen moet hebben, anders wordt dit erg 

lastig. Het heeft te maken met sociaal gedrag. Bart geeft aan dat er ook rotzooi wordt gemaakt in 

kleedkamers. In principe moeten de trainers als laatste de kleedkamer uit.  

-Herman Meijvogel: Er is niets gedaan aan het incident dat jeugdleden de kleedkamergang onder 

water hebben gezet. Gevolg is dat de vrijwilligers de rommel weer kunnen opruimen. Voorstel om 

camera’s op te hangen. Rob geeft aan dat dit vrij lastig is i.v.m. met de privacywetgeving. 

13. Sluiting:                                                                                                                                                             

De voorzitter sluit de vergadering om 21:45 uur 

 

 

 

 

   

 


